
Z á z n a m 

z 12. zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice–Dargovských hrdinov vo volebnom 

období 2022 – 2026 konanej dňa 04. 06. 2025, v priestoroch MiÚ MČ Košice–Dargovských 

hrdinov, Povstania českého ľudu 1, 040 22  Košice 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

za komisiu: Ing. Roman Križalkovič, Eduard Valkovský, Ing. Marcel Jevický, Adela 

Gembická, 

za MiÚ: Ing. Marek Antoš, Ing. Mgr. Martin Farkašovský 

neprítomná: Mgr. Jana Rubická 

 

Program: 

Spoločné rokovanie komisií 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024 

3. Individuálna výročná správa MČ KE-DH za rok 2024 

4. Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025 

– II. Úprava 

5. Úprava rokovacieho poriadku 

6. Participatívny rozpočet – návrhy na zmenu 

7. VZN č. 2/2014 ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov – návrh na 

zmenu 

8. Informácie o hospodárení MČ v prvom polroku 2025 – ústna informácia 

9. Informácia o odkupovaní pozemkov na Krosnianskej ul. – ústna informácia 

10. Nové webové sídlo úradu – predložená CP 

11. Rôzne a záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

Ing. Križalkovič – predseda FK, privítal prítomných členov finančnej komisie, konštatoval, že 

finančná komisia je uznášania schopná, oboznámil ich s programom zasadnutia a dal o návrhu 

programu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 48: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania 12. 

zasadnutia finančnej komisie. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Na FK prišla p. Gembická  

 

 

K bodu 2: 

Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024 

Vedúci finančného oddelenia prítomným v krátkosti odprezentoval záverečný účet a rozbor 

rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024. Uviedol, že záverečný účet je od 
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pondelka zverejnený na úradnej tabuli MČ, ďalej informoval kedy bol rozpočet na rok 2024 

schválený, koľko zmien bolo počas roka vykonaných, výsledok hospodárenia za rok 2024 

a investičné akcie v roku 2024.  

K uvedenému bodu nemal nikto pripomienky. 

 

Uznesenie č. 49: Finančná komisia berie na vedomie Záverečný účet a rozbor rozpočtového 

hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024 a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto 

predložený materiál schváliť bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 3: 

Individuálna výročná správa MČ KE-DH za rok 2024 

Predseda komisie uviedol, že nakoľko je to štandardný materiál, členovia komisie mali 

možnosť sa s daným materiálom oboznámiť.  

Počas diskusie k danému bodu sa p. Jevický pýtal na štatistické údaje vo výročnej správe a na 

možnosť získať aj ďalšie podrobné štatistické údaje. Zaujímal sa o informáciu prečo sa vo 

výročnej správe v bode 4.8 Významné osobnosti mestskej časti píše o p. Smolkovej 

v prítomnom čase a o ostatných osobnostiach v minulom čase.  

 

p. Križalkovič – sa pýtal ako prebiehal audit na mestskej časti, či ho stále vykonáva tá istá 

spoločnosť a či sa pripravuje jej zmena. Ďalej sa informoval ako prebieha 

kontrola mzdových výkazov a podkladov. 

 

Uznesenie č. 50: Finančná komisia zobrala na vedomie Individuálnu výročnú správu MČ KE-

DH za rok 2024 a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto predložený materiál 

zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4:  

Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025 – II. 

Úprava 

Vedúci finančného oddelenia predstavil II. úpravu rozpočtu roka 2025. FK prerokovala návrh 

II. úpravy Finančného a programového rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov 

na rok 2025 

 

Poslanci sa zaujímali o nákup nového motorového vozidla. P. Valkovský navrhol, aby sa 

prieskum trhu na rozvoz stravy pre dôchodcov spravil v priebehu mesiaca a nečakalo sa až do 

leta. Z uvedenej diskusie vznikol záver, aby si kapitálové finančné prostriedky na podprograme 

2.5 Služobná autodoprava na nákup nového motorového vozidla z druhej upraví vypustili 

a v tej istej výške bol znížený príjem z rezervného fondu v príjmových finančných operáciách.  

 

P. Valkovský sa pýtal či je v kompetencii mestskej časti opravovať majetok mesta t. j. 

parkovisko pri pošte. 
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P. Križalkovič požiadal o predloženie cenových ponúk na pätky pre prekrytie pódia. P. Jevický 

vyslovil názor, že cena za pódium stále rastie a sa predražuje. 

 

Uznesenie č. 51: Finančná komisia návrh II. úpravy Finančného a programového rozpočtu 

mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025 berie na 

vedomie a odporúča MiR a MiZ takto predložený materiál prerokovať 

a schváliť s prerokovanou a navrhnutou úpravou v bode 2.5. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

 

K bodu 5: 

Úprava rokovacieho poriadku 

Kontrolór mestskej časti členom komisie predstavil úpravu rokovacieho poriadku, dôvody 

prečo k tomu mestská časť pristúpila a dôležité zmeny oproti doteraz platnému rokovaciemu 

poriadku. 

 

Uznesenie č. 52: Finančná komisia berie na vedomie úpravu rokovacieho poriadku a odporúča 

Rade pri MiZ a MiZ takto predložený materiál prerokovať. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 6 

Participatívny rozpočet – návrhy na zmenu 

Vedúci finančného oddelenia k uvedenému bodu otvoril diskusiu ako viac zatraktívniť 

participatívny rozpočet pre obyvateľov sídliska, ako ľudí viac motivovať k hlasovaniu, 

možnosti hlasovania obyvateľov.  

Poslanec Valkovský navrhol kontaktovať Občianske združenie WellGiving, ktoré pomáha 

samosprávam s participatívnym rozpočtom, za účelom zistiť možnosti hlasovania.  

P. Jevický je za to aby sa v participatívnom rozpočtovaní pokračovalo, objem finančných 

prostriedkov nie je z celkového rozpočtu až tak veľký, aby o tom nemohli hlasovať obyvatelia, 

aj keď hlasujú v menšom počte.  

 

 

Uznesenie č. 53: Finančná komisia prediskutovala a berie na vedomie prerokované informácie 

o návrhu zmien Zásad participatívneho rozpočtovania s uvedenými 

odporúčaniami 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 

VZN č. 2/2014 ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov – návrh na zmenu 

Vedúci finančného oddelenia prítomným uviedol dôvody novelizácie VZN a to najmä 

zosúladenie s aktuálnymi právnymi predpismi.  
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Voľný pohyb psa na území mestskej časti na verejných priestranstvách je zakázaný 

s výnimkou plôch s voľným pohybom psa povoleným na pozemkoch v správe, vlastníctve, 

nájme mestskej časti, resp. vlastníctve mesta Košice v zmysle grafickej prílohy. 

 

Uznesenie č. 54: FK odporúča MiR a MiZ predložený materiál prerokovať a schváliť bez 

pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 

Informácie o hospodárení MČ v prvom polroku 2025 – ústna informácia 

Vedúci finančného oddelenia informoval, že všetky záväzky MČ sú v lehote splatnosti, o stave 

finančných prostriedkoch na bankových účtoch. K dňu konania komisie sa nerealizovali žiadne 

kapitálové výdavky.  

 

Uznesenie č. 55: FK berie informáciu o hospodárení MĆ na vedomie 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 9 

Informácia o odkupovaní pozemkov na Krosnianskej ul. – ústna informácia 

Členovia komisie boli informovaný, že k dnešnému dňu bolo podaných 20 žiadosti o odkúpenie 

pozemku na Krosnianskej ul. a 15 ľudí sa zaujímalo o možnosť odkúpenia telefonicky.   

 

Uznesenie č. 56 FK berie na vedomie informáciu o odkupovaní pozemkov na Krosnianskej ul.  

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 10 

Nové webové sídlo úradu – predložená CP 

Ing. Antoš členom komisie predložil cenové ponuky od spoločnosti: Alphabet group s. r. o., 

(onlineobec); webex digital s.r.o. (súčasný poskytovateľ) a OneClick.Systems s.r.o.. 

 

Kontrolór prítomných informoval, že webové sídla obcí by mali obsahovať tzv. štandardy pre 

informačné technológie verejnej správy, čo v súčasnosti náš web nespĺňa a bude potrebné ich 

doplniť.  

 

Poslanci sa vyjadrili za zachovanie súčasnej podoby webového sídla, na ktorý sú ľudia už 

zvyknutý, prípadne spraviť upgrade webového sídla, aby spĺňal nové legislatívne podmienky. 

Zároveň požiadali o štatistiku návštevnosti nášho webu a vyhľadávaných informáciách.  

 

Uznesenie č. 57: FK berie na vedomie predložené CP 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 11: 

Rôzne a záver 

Ing. Križalkovič - predseda FK otvoril diskusiu, počas ktorej zaznelo nasledovne: 

Križalkovič sa opýtal kto kontroluje mzdy a podpisuje mzdové výplatné listy.  

 

Predseda FK poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

Zapísal: 

Ing. M. Antoš – ved. fin. odd. 

                                                                                            Ing. Roman Križalkovič, v. r. 

                                                                                                        predseda FK 


